
Jätän valinnasta eriävän mielipiteen. Olen pöyristynyt ja pettynyt osaan valtuutetuista, koska olemme 
tehneet valinnasta ison prosessin, käytimme tähän paljon aikaa ja vaivannäköä, rekrytoinnin 
ammattilaisia. Äänestyksen lopputuloksessa näkyy, että emme ole kunnioittaneet itse laatimiamme 
hakuehtoja sekä luottaneet ammattilaisten tekemään kokonaisprosessin lopputulokseen. Jatkossa on 
järkevää jättää ammattilaisten rekrytointi työhön käytetty raha, johonkin muuhun 
tarkoituksenmukaisempaan kohteeseen tässä taloustilanteessa. 
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